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DODATEČNÉ INFORMACE K ZADÁVACÍM PODMÍNKÁM č. 1 
 

název veřejné 
zakázky 

„Vybavení ORL ambulance Nemocnice Český Krumlov, a.s.“ 

zadavatel Nemocnice Český Krumlov, a.s. 
sídlo: Nemocniční 429, Horní Brána, 381 01 Český Krumlov 
zastoupena: 
Mgr. Vojtěch Remeň, předseda představenstva 
MUDr. Dana Kopřivová, člen představenstva 
zapsána u Krajského soudu v Českých Budějovicích oddíl B, vložka 1460 
IČ: 260 95 149 

 
Dodatečná informace (1) k zadávacím podmínkám na základě dotazů uchazečů: 
Odpověď na vznesené dotazy pro veřejnou zakázku: „Vybavení ORL ambulance Nemocnice Český 
Krumlov, a.s.“ 

Dotaz č. 1 
Může být zdroj na čelní světlo součástí centrálního světelného modulu? 

Odpověď: 
Požadována je přítomnost 3 integrovaných zdroje LED světla jako součást ORL vyšetřovací jednotky, 
kdy jeden slouží k připojení světlovodného kabelu pro čelní světlo a ostatní dva slouží k připojení 
světlovodných kabelů pro optiky. 

Dotaz č. 2 
Co znamená skleněný ovládací panel v kontextu ocelové konstrukce? Bude zadavatel akceptovat ovládací 
panel z rovnocenného vodotěsného, hygienicky nezávadného materiálu (plexi) se všemi požadovanými 
ovládacími prvky? 

Odpověď: 
Ano, ovládací panel může být z plexiskla. 

Dotaz č. 3 
Připouští zadavatel nabídku na bateriové světlo s držákem na unitu / čelní světlo na kabel je zastaralé 
řešení, které často způsobuje drobné nehody po opuštění pracoviště lékařem bez odložení světla z hlavy/? 

Odpověď: 
Ne. Bateriové světlo bez kabelu je samozřejmě vhodné např. na jednotlivá konziliární vyšetření mimo 
ORL ambulanci. Nicméně pro vyšetřování v ambulanci (např. 8 hod v kuse) preferujeme světlo na kabelu, 
které je tak zcela nezávislé na pravidelném nabíjení. Čelní světlo na kabel nevnímáme jako zastaralé řešení, 
jsou takto řešeny starší i zcela nové ORL jednotky na fakultních ORL klinikách. 

Dotaz č. 4 
Připouští zadavatel hadice s antibakteriálním povrchem bez stříbrných vláken? V klinické praxi jsme se s 
uvedeným požadavkem za posledních 20 let nesetkali a není zřejmý jeho klinický význam pro provoz 
odsávání. 

Odpověď: 
Jsou kladeny maximální a moderní hygienické požadavky vedoucí omezení kolonizace a tvorby biolfilmu 
patogeny na površích. 

Dotaz č. 5 
Připouští zadavatel rameno pro držáky atd. na pevném rameni – technologicky jednoduší, spolehlivější a 
především bezporuchové řešení? 

Odpověď: 
Ne, pro praktickou manipulaci se světlovodnými kabely, odsáváním apod. je výhodné otočné rameno.  
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Dotaz č. 6 
Připouští zadavatel vyhřívání toulců na optiky bez plynulé regulace (s automatickým nastavením teploty 
ohřevu od výrobce)? 

Odpověď: 
Je preferována plynulá regulace. 

Dotaz č. 7 
Co znamená možnost dovybavení či rozšíření různých požadavků v budoucnosti-mají se již nyní 
zabudovat do nabídky (tzn. do unitu) související přípravné práce? 

Odpověď: 
Jedná se možnost případného rozšíření ORL jednotky a tedy rozšíření o případné další 
možnosti/vlastnosti, které budou kompatibilní se ORL jednotkou a nevyžadují složitou instalaci nebo 
výměnu celé ORL jednotky. 

Dotaz č. 8 
Připouští zadavatel lupenlaryngoskop s kratší pracovní délkou méně než 20 cm? 

Odpověď: 
Ne, vyšší pracovní délka je preferována mimo jiné z důvodů komfortnějšího vyšetření pro lékaře. 

Dotaz č. 9 
Připouští zadavatel nabídku na videolaryngoskop s jiným ergonomicky komfortním úchopem než 
pistolovým –/pistolový držák je nestandardní a diskriminační řešení, které používá minimum firem/? 

Odpověď: 
Pro videolaryngoskop jsou samozřejmě důležitější jiné parametry, jako minimální rozlišení, tloušťka 
apod. Pistolový držák se však v poslední době oblíbeným moderním řešením mezi ORL lékaři a je tak 
preferován. 

Dotaz č. 10 
Bude zadavatel akceptovat nabídku křesla s nosností vyšší než 150 kg? V současné době se množství 
pacientů s hmotností nad 150 kg rozšiřuje. Navrhujeme změnu technické specifikace na hodnotu nad 
180 kg. 

Odpověď: 
Vyšší nosnost, než 150kg, je akceptována. 

Dotaz č. 11 
prosím o vložení servisního formuláře a předávací protokol. 

Odpověď: 
Přikládáme. 

 

Vzhledem k tomu, že zadavatel nezměnil zadávací dokumentaci takovým způsobem, že by mohlo dojít 
k rozšíření okruhu potenciálních uchazečů, tak se rozhodl prodloužit lhůtu pro podání nabídek do 
19.08. 2024 09:00. 
 
 
 
…………………………………… 
Vojtěch Remeň 
Předseda představenstva 
Nemocnice Český Krumlov, a.s. 
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